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Innglassing av balkonger,  

også i Bråtenskogen? 
27. august ble det holdt beboermøte på 

Framnes Fritidssenter. Mellom 50 og 60 

beboere hadde funnet veien, sammen med 

representanter fra styret, Vansjø BBL, 

Reiertangen BRL og den leverandøren de 

hadde valgt. 

 

Det var mange spørsmål som dukket opp, og 

mye selvsagt rundt økonomi og kostnader.  

 

Reiertangen har valgt individuell innglassing, 

og er nå i gang med tredje runde. Så flere ser 

at dette nå blir bra og ønsker dette. 

 

Et solid flertall av de frammøtte ønsket at 

styret skulle jobbe videre med denne saken. 

Slik styret ser det vil det bli flere beboermøter 

før saken tas opp på en generalforsamling et 

stykke ut i 2015. 

 

 

Restavfall koster. 

Hjelp oss å holde utgiftene 

nede ved å sortere! 
 

 

Ny branninstruks på plass 
Sjekk den nye branninstruksen som henger på 

oppslagstavla i oppgangen! 

 

Info om kildesortering 
De aller fleste vil nå ha lagt merke til at det er 

gjort endringer i ant beholdere. Vi har 

redusert antall med restavfall – da dette er det 

som koster mest for borettslaget. 

 

Hjelp deg selv med at du bidrar til å sortere ut 

plast, papir, glass/metall og farlig avfall. Det 

sparer vi alle penger på. 

 

 

Husk ex-generalforsamling 

9. oktober kl 1830 på 

Framnes Fritidssenter! 
 

 

Vi sparer kostnader på ny strøm-

avtale med Fortum/Hafslund 
Fra 1. september har vi inngått ny strøm-

avtale. Vi ser også på andre kostnads-

reduserende tiltak når det gjelder våre strøm-

utgifter. 

 

Sammen med Vansjø BBL  

får vi på plass en vedlikeholdsplan 
Innen jul vil Vansjø BBL få på plass en 

tilstandsvurdering av våre blokker. Dette 

danner grunnlaget for vår framtidige 

vedlikeholdsplan, og som vil styre en del av 

vår justering av felleskostnadene. 


